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Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo dňa 20.04.2021 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 14. 04. 2021. Uskutočnilo 
sa v sále Robotníckeho kultúrneho domu so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. s vyčlenením 
priestoru pre verejnosť o 16,40 hod. 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová  
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský  
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková  
11. Martin Giert  

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 
 
 



 
  

Program:  
 
1. Otvorenie  
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu  
4. Projekt BD Hradiská – urovnanie so spol. SOAR SK, a.s  
5. Správa o plnení uznesení OZ  
6. Správa z vykonanej kontroly  
7. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2017 o podmienkach poskytovania 
finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci  
8. Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a 
užívania obecných nájomných bytov  
9. Informácia o zmene organizačnej štruktúry od 1.3.2021  
10. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch 
na nehnuteľný majetok obce  
11. Informácia o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optika, rekonštrukcia 
komunikácií, chodníkov a priestoru okolo domu smútku, podpora opatrovateľskej služby, 
zateplenie BD Tehelná, MŠ Zvonček: rekonštrukcia sociálnych zariadení v budove A, 
rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, ÚPN-O ai.)  
12. Záverečný účet obce za rok 2020 vrátane využitia prebytku hospodárenia, hodnotiaca 
správa k programovému rozpočtu za rok 2020 a správa hlavného kontrolóra k záverečnému 
účtu  
13. Zmena rozpočtu obce na rok 2021  
14. Upustenia od vymáhania pohľadávok  
15. Dotácie z rozpočtu obce  
16. Hlavný kontrolór obce  
17. Správy za rok 2020: správa referátu životného prostredia, správa o odpadoch, správa o 
činnosti stavebného referátu, správa o činnosti TSP a TP, správa o činnosti Komunitného 
centra, správa o bezpečnostnej situácii v obci, správa o činnosti DHZO  
18. Správy z komisií OZ  
19. Rôzne  
20. Interpelácie  
21. Záver  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
  

1. Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, ktorý 
privítal prítomných poslancov (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela 
Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová). Skonštatoval, že obecné 
zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Program zasadnutia obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na 
web-stránke obce, úradnej tabuli a v miestnom rozhlase.  Obecné zastupiteľstvo bolo zvolané 
v čase pandémie vírusu COVID-19 za dodržania opatrení hlavného hygienika a Úradu vlády 
(dezinfekcia, použitie respirátorov, dodržanie odstupu). 
 
 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí: Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková  
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení: Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela 
Pecková: 
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Gabriela Pecková) 
 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, MPH. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v zložení: Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta 
Trnovská, MPH.: 
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. 
Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč) 
 
3. Schválenie programu 
 
p. starosta skonštatoval, že program bol prítomným zaslaný v pozvánke, bol vyvesený 
a zverejnený. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva podľa predloženého návrhu v pozvánke  
 



 
  

Za: 9 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír 
Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto pripomienky, doplnenia programu. Navrhol vsunúť do bodu 
č. 17 „Správu o kultúrnej činnosti“.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
II. prerokovalo 
zmenu programu: doplnenie bodu 17 programu o Správu o kultúrnej činnosti vykonávanej 
referentom kultúry za rok 2020 
III. schvaľuje 
zmenu programu: doplnenie bodu 17 programu o Správu o kultúrnej činnosti vykonávanej 
referentom kultúry za rok 2020 
Za: 9 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., 
Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír 
Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Projekt „Bytový dom Hradiská“ – urovnanie so spoločnosťou SOAR SK, a.s  
 
p. starosta informoval, že v kópii mailu poslal poslancom pozvanie p. Hudeca, zástupcu 
spoločnosti SOAR SK, a.s., na toto zasadnutie obecného zastupiteľstva. Pán Hudec v piatok 
ospravedlnil svoju neúčasť vzhľadom na neodkladný pracovný program v Bratislave.  
Informoval, že týždeň po zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 16.2.2021 
vycestoval do Žiliny za zástupcom spoločnosti s tým, že ak sa má predísť súdnym sporom, je 
potrebné si vykonzultovať problematické otázky. Žiaľ, spoločnosť trvá na svojich 
požiadavkách predložených 14. 2. 2021, nasledovalo schválenie uznesenia obecného 
zastupiteľstva, ktoré im bolo zaslané 
 
JUDr. Mgr. Belica uviedol, že sa domnieva, že veriteľ, spoločnosť SOAR SK, a.s., sa nechce 
dohodnúť, budú chcieť dať podanie na súd. Odpoveď obecného úradu je v poriadku. Od 
spoločnosti SOAR nie je jasná suma, ktorú by vedeli akceptovať. Z ich strany je to zákopová 
vojna v podobe pasivity, neschopnosti predložiť reálne čísla, čo svedčí o zámere podania  
podnetu na súd. 
 
p. starosta uviedol, že obec odstránila závadu ÚK s TUV, vynaložila vlastné finančné 
prostriedky pre bezproblémový chod kúrenia s prípravou teplej vody. Obecné zastupiteľstvo 
prijalo uznesenie, že keď bude uzavretá dohoda o urovnaní, dôjde k vyplateniu prostriedkov 
za pripojovacie poplatky elektrickej energie. K uzavretiu dohody však nedošlo. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
Obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Informácie o projekte BD Hradiská – urovnanie so spol. Soar sk, a.s 
II. berie na vedomie 
Informácie o projekte BD Hradiská – urovnanie so spol. Soar sk, a.s 



 
  

Za: 9 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  
Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír  
Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
 
p. prednostka informovala, že väčšina uznesení zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 
16.2.2021 je splnená. 
Všeobecne záväzné nariadenia 1/2021 a 2/2021 boli zverejnené. Odpredaj pozemku p. 
Gregorovi – bola spísaná kúpno-predajná zmluva, kúpna cena bola zaplatená. Odpredaj 
pozemku p. Bihári a p. Facunovej – bola spísaná kúpno-predajná zmluva, kúpna cena bola 
zaplatená. Skonštatovala, že žiadosť o zámenu pozemkov p. Kolčáka nebola schválená. 
 
p. starosta doplnil, že p. Kolčák trval na zámene pozemkov, nemá záujem o odpredaj. 
Skonštatoval, že i bývalé vedenie obce malo záujem na získaní nehnuteľnosti v prospech 
obce.  
 
p. prednostka ďalej informovala, že p. Babčovi bolo oznámené neschválenie žiadosti.  
Zmluva v prospech Národnej diaľničnej spoločnosti bola uzatvorená, k odplate doposiaľ 
nedošlo. K schváleným dotáciám z rozpočtu obce uviedla, že zmluvy boli uzatvorené, dotácie 
boli vyplatené. Boli pripravené zmluvy pre Centrá voľného času, z ktorých 5 má sídlo mimo 
územie obce Sučany. Informovala o návšteve p. Frolla z Centra voľného času Deep, ktorý 
nesúhlasil s výškou dotácie vo výške 17 €/žiak. V uvedenom CVČ majú evidovaných 95 detí 
z obce Sučany. V roku 2020 im bola poskytnutá dotácia vo výške 17 €/žiak, kým v r. 2019 to 
bolo 30 €/žiak. Uvedené CVČ zašle žiadosť o navýšenie dotácie, obec pristúpi k preskúmaniu 
žiadosti. Obec stanoví pravidlá, bude možné poskytnúť dotáciu na jedno CVČ pre dieťa, 
pričom rodič rozhodne, ktorému CVČ bude dotácia poskytnutá.  
Ďalej informovala o spracovaní splátkového kalendára pre spol. Agromajetok Sučany 
v schválenom znení. Ďalej informovala o nepodanej žiadosti p. Mariána Turana o dotáciu na 
nájomné. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Správu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva  
II. berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva  
Za: 9 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  
Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír  
Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Správa z vykonanej kontroly 
 
Mgr. Radoslav Olašák, hlavný kontrolór obce informoval, že Správa o výsledku vykonanej 
kontroly spotrieb energií v budovách a zariadeniach v majetku obce v roku 2020. 
Skonštatoval, že je ťažšie porovnávať ju s obdobím predchádzajúceho roka vzhľadom 



 
  

k situácii pandémie COVID-19. Najvyššiu spotrebu energií má budova Materskej školy, nič sa 
nezmenilo. V budove verejných WC sa zvýšila spotreba vody 10-násobne oproti r. 2018.  
 
p. starosta doplnil, že k navýšeniu spotreby došlo vzhľadom k vzniku poruchy za vodomerom. 
Taktiež bola porucha pri cintoríne na Dome smútku. Poruchy boli odstránené. 
 
Hlavný kontrolór uviedol, že čo sa týka Kolkárne, spotreba vody sa znížila o 50 %, elektrina 
o tretinu, došlo k navýšeniu plynu.  
 
Mgr. Kováč poďakoval za predloženú správu. Skonštatoval, že obec má po splatnosti 
poplatok  za komunálny odpad vo výške 67 tis. €. 
Uviedol, že u budovy Kolkárne nesedí, že nedošlo k zníženiu spotreby plynu. Kolkársky klub 
a Stolnotenisový oddiel nevykonávali činnosť počas pandémie Covid-19, nebolo potrebné 
vykurovať priestory.  
 
p. Kyselica skonštatoval, že malo dôjsť k regulácii kúrenia správcom budovy.  
 
Mgr. Kováč navrhol vymeniť staré kotly v Robotníckom kultúrnom dome za kondenzačné 
s návratnosťou.. 
 
p. starosta skonštatoval, že najvýhodnejšie riešenie navrhol doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., 
a to spracovať kompletný energetický audit objektov v správe obce. Uvedený materiál je 
možné využiť ako prílohu k projektom. Energetický audit ponúka variantné riešenia so 
spätnou návratnosťou. Budovy Materskej školy, Kolkárne by bolo vhodné zahrnúť do auditu 
objektov v správe obce Sučany. Správca budov bude upozorňovať Stolnotenisový oddiel, 
Kolkárne, že pokiaľ nevyužívajú priestory, je potrebné nechať kúrenie len temperovať. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Správu hlavného kontrolóra o výsledku vykonanej kontroly  
Kontrola spotrieb energií v budovách a zariadeniach v majetku obce v roku 2020 
II. berie na vedomie 
Správu hlavného kontrolóra o výsledku vykonanej kontroly  
Kontrola spotrieb energií v budovách a zariadeniach v majetku obce v roku 2020 
Za: 9 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  
Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír  
Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Marián Dianovský.  
 
Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2017 o podmienkach poskytovania 
finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci 
 
p. starosta informoval, že návrh uvedeného VZN bol zverejnený, prerokovaný v sociálnej 
a ekonomickej komisii. Mení sa znenie ustanovenia čl. 2 ods. 3 tretej časti VZN č. 1/2017 na 
nasledovné znenie: „Mimoriadna dávka sa môže poskytnúť občanovi viackrát do roka.“. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. navrhla, aby bolo možné poskytnúť dávku maximálne 3-4 krát 
v roku vzhľadom k opakujúcim sa žiadostiam na sociálnu komisiu. 



 
  

 
JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že poskytnutie mimoriadnej dávky nie je nárokovateľné.  
 
p. prednostka doplnila, že uvedeným návrhom sa mení VZN s ohľadom na možnosť doplatku 
zo strany obce vo výške 5 €, ktoré môže byť ako mimoriadna dávka na zakúpenie pulzného 
oxymetra. Táto možnosť občanmi momentálne nie je využívaná. V prípade využitia tejto 
dávky by občan nemohol už požiadať o poskytnutie mimoriadnej dávky. Obecný úrad zakúpil 
10 pulzných oxymetrov, 4 z nich sú vypožičané občanom. Mimoriadna dávka je schvaľovaná 
sociálnou komisiou. 
 
O pozmeňovacom návrhu MUDr. Trnovskej sa nehlasovalo, návrh bol stiahnutý. 
 
Hlasovanie za prijatie VZN č. 3/2021: 
I. prerokovalo 
Návrh VZN č. 3 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2017 o podmienkach poskytovania 
finančných prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci 
II. sa uznieslo na 
VZN č. 3 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2017 o podmienkach poskytovania finančných 
prostriedkov v oblasti sociálnej pomoci 

Za: 10 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela  
Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a 
užívania obecných nájomných bytov 
 
p. starosta informoval, že uvedené VZN rieši komplexnú úpravu bytového hospodárstva, 
prideľovania bytov. Obec má niekoľko bytov iného štandardu – rómske byty nižšieho 
štandardu a byty vyššieho štandardu -Bytové domy „Lentilky Tehelná 5,7,9 a 11, Bytový dom 
40 b.j. Hradiská. V návrhu VZN je zakomponovaná možnosť žrebovania, pripomienky 
bytovej komisie zo 7.4.2021: 
Pripomienky Mgr. Róberta Kováča: 
– poradovník obecných nájomných bytov sa bude tvoriť zo žiadostí podaných do 5.4. daného 
roka, 
- poradovník obecných nájomných bytov bude schvaľovaný na aprílovom zastupiteľstve. 
Pán Mgr. Samuel Skokňa žiada doplniť do návrhu VZN: 
- podmienkou opakovaného uzatvorenia nájomnej zmluvy resp. predĺženia nájmu bude trvalý 
pobyt v obci Sučany 
Pani Ing. Eva Bencová žiada zrušiť žrebovanie v návrhu VZN.  
 
Diskusia: Mgr. Róbert Kováč, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., p. Ľubomír Kyselica 
 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že ide o to, že žiadosti je možné podávať do 5.4. príslušného roka 
tak, aby sa stihli prerokovať bytovou komisiou a následne v júni sa predĺži schválenie 
nájomných zmlúv obecným zastupiteľstvom. Uviedol, že predĺženie nájomnej zmluvy 
v bytovom dome Hradiská by malo byť podmienené zmenou trvalého pobytu. Takto obec 
prichádza o podielové dane. Dodal, že žrebovaním by sa stratil význam kritérií žiadosti. 
 
JUDr. Mgr. Peter Belica sa opýtal, koľko percent žiadateľov bolo mimo územia obce. 



 
  

 
Mgr. Róbert Kováč odpovedal, že tretinu žiadostí tvorili občania s trvalým pobytom mimo 
obce Sučany. Byty sa prideľovali postupne.  
 
p. starosta odpovedal, že bolo podaných 97 žiadostí o pridelenie bytu v bytovom dome 
Hradiská, tak sa tvoril poradovník. Uvoľnený byt bol pridelený ôsmemu záujemcovi v poradí, 
nakoľko predchádzajúci žiadatelia už medzičasom bytovú otázku vyriešili.  
Dodal, že bytová komisia navrhla prideľovať byty žrebovaním, čo bude transparentnejší 
spôsob. Najskôr sa určí poradie, o pridelení bytu rozhodne žreb.  
Občania, ktorí nemajú nahlásený trvalý pobyt, nebudú spĺňať podmienku opakovaného 
pridelenia nájomného bytu.  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Miroslav Miert. 
 
p. prednostka uviedla, že dodatok k VZN bol vypracovaný z dôvodu transparentnosti, aby sa 
predišlo úvahám o spôsobe prideľovania bytov z nejakej svojvôle, s tým, že vo VZN boli 
upravené administratívne nedostatky, ktoré vyplynuli z praxe. Neboli doteraz poriešené byty 
ktoré sú v úplnom vlastníctve obce bez dotácie ŠFRB, ani členenie nie je jasne definované. 
Uviedla, že schválený poradovník pridelenia bytov bude zverejnený na web-ovom sídle obce. 
 
p. Kyselica uviedol, že v kritériách mu chýba, že nie uvedená možnosť uprednostniť občana 
obce Sučany. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že toto kritérium by to bolo diskriminačné voči ostatným žiadateľom. 
 
p. Kyselica sa opýtal k spôsobu pridelenia bytu žrebovaním môže dôjsť k prideleniu bytu na 
základe žiadosti, ktorá bola podaná pred polrokom a naopak, žiadosť podaná pred dvomi 
rokmi nebude schválená.  
 
p. prednostka uviedla, že v prvej, druhej, tretej tretine sa umiestnili žiadatelia, ktorí spĺňali 
kritériá zhruba rovnako. Žrebovalo by sa zo žiadateľov z danej tretiny. 

Hlavný kontrolór uviedol, že v zmysle zákona č. 189/1992 Zb. o úprave pomerov niektorých 
pomerov súvisiacich s nájmom bytov a s bytovými náhradami, v zmysle § 12 obec s viac ako 
5 tis. obyvateľov môže vytvoriť všeobecne záväzné nariadenie. Môže sa stať, že uvedené 
nariadenie niekto napadne a následne sa môže zrušiť.  
p. prednostka uviedla, že všeobecne záväzné nariadenie bolo prijaté v r. 2015. Minulý rok 
mala obec kontrolu zo Štátneho fondu rozvoja bývania, ktorá skonštatovala, že všetky obce 
majú mať prijaté Všeobecne záväzné nariadenie o podmienkach prideľovania nájomných 
bytov. Tieto byty sú financované zo Štátneho fondu rozvoja bývania.  
 
Hlasovanie za VZN: 
I. prerokovalo  
Návrh VZN č. 4 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania 
a užívania obecných nájomných bytova pripomienky na tvorbu poradovníka zo žiadostí 
podaných do 5.4. daného roka, jeho schvaľovanie na aprílovom zastupiteľstve, doplnenie 
podmienky trvalého pobytu v obci Sučany pre opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy resp. 
predĺženia nájmu, a zrušenie žrebovania v návrhu VZN.  



 
  

II. sa uznieslo na 
VZN č. 4 /2021, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 3/2014 o podmienkach prideľovania a 
užívania obecných nájomných bytov a pripomienky na tvorbu poradovníka zo žiadostí 
podaných do 5.4. daného roka, jeho schvaľovanie na aprílovom zastupiteľstve, doplnenie 
podmienky trvalého pobytu v obci Sučany pre opakované uzatvorenie nájomnej zmluvy resp. 
predĺženia nájmu, a zrušenie žrebovania v návrhu VZN.  
Za: 11 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela  
Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o zmene organizačnej štruktúry od 1.3.2021  
 
p. starosta informoval, že došlo k mene počtu zamestnancov Spoločného obecného úradu. 
Starostovia 29 obcí sa uzniesli na doplnení referenta Spoločného obecného úradu na výpomoc 
pri stavebných konaniach. Od 1.3. 2021 nastúpil Ing. Vladimír Hüber. Medzitým dala 
výpoveď z pracovného pomeru Ing. Emília Rybáriková k 30. 4. 2021. 
Ďalšou personálnou zmenou bol ukončený pracovný pomer v knižnici s p. Žilkom.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o zmene organizačnej štruktúry k 1.3.2021 
II. berie na vedomie 
Informáciu o zmene organizačnej štruktúry k 1.3.2021 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie 
tiarch na nehnuteľný majetok obce 

Žiadosť Turmat, s.r.o. o vydanie záväzného stanoviska so zriadením vecného bremena 
na pozemku vo vlastníctve obce  

p. starosta požiadal o schválenie umožnenia vystúpenia zástupcu spoločnosti TURMAT, s.r.o. 

Hlasovanie za schválenie umožnenia vystúpenia zástupcu spoločnosti TURMAT,s.r.o. na 
zasadnutí obecného zastupiteľstva: 

Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Ing. Jozef Krištoffy, zástupca spoločnosti TURMAT, s.r.o. predstavil projektový zámer na 
pozemku bývalého výrobného družstva Rozkvet. Stará pôvodná budova bola prestavaná, 



 
  

neprebehla však u nej kolaudácia. Spoločnosť sa rozhodla nehnuteľnosť odkúpiť, zámerom je 
zbúrať jestvujúce budovy a postaviť štyri  prízemné rodinné domy - bungalovy s výmerou 100 
m2 podlahovej plochy. Je potrebné zriadiť prístupovú komunikáciu k tejto obytnej zóne. 
Projekt rešpektuje sociálno-ekonomické a ekologické zásady. Projekt sa realizuje v zastavanej 
oblasti tak, aby sa neznehodnocovali orné pôdy. Obec Sučany je zaujímavá aj pre obyvateľov 
mesta Martin. Čo sa týka zriadenia vecného bremena, hlavné siete idú ulicou 29. augusta, je 
potrebné zriadiť kanalizačnú prípojku. Na realizovanie inžinierskych stavieb je potrebný 
súhlas obce.  

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia sa žiadosťou zaoberala, 
vyslovila záväzné stanovisko., skonštatovala súlad zámeru spoločnosti TURMAT s. r. o. 
vybudovať na pozemkoch CKN 1263, 1264, 1265, 1266 4 rodinné domy a prístupovú 
komunikáciu s územným plánom obce. Komisia ďalej súhlasí so zriadením vecného bremena 
za účelom vedenia inžinierskych sietí a prístupovej komunikácie. Podrobnosti o spôsobe 
zmluvného vzťahu a ďalších podmienkach odporúča dohodnúť so štatutárom žiadateľa. Ďalej 
navrhol, či by nebolo možné vyčleniť priestor v prednej časti pozemku na kontajnery 
a priestor v zadnej časti pozemku na napojenie na komunikáciu pre peších. 

Ing. Krištoffy skonštatoval, že v prednej časti územia je vyčlenená zóna pre nájomné stojisko 
pre kontajner na separovaný zber alebo výsadbu. Čo sa týka prepojenia územia vzadu, priestor 
bude predstavovať prístupovú komunikáciu k štyrom rodinným domov. Bola daná 
podmienka, skôr výnimka, že je možné budovať komunikáciu v šírke 3,5 m za podmienky, že 
to bude slepá ulica. Je to pomerne úzky pozemok. Posledný dom by tak mal veľmi úzky 
pozemok. Vzhľadom k posudku Odboru dopravy nie je možné prepojenie. Zadný dom končí 
v rámci jestvujúcich parciel poľnou cestou.  

p. starosta sa opýtal, či boli vlastníci susedných nehnuteľností informovaní o zámere 
realizácie projektu.  

Ing. Krištoffy uviedol, že majú súhlasné stanovisko JUDr. Jozefa Petráša, CSc., ako aj 
súhlasné stanoviská štyroch ďalších vlastníkov.  

p. Kyselica sa opýtal, či súvisia výkopové práce pri nehnuteľnosti JUDr. Jozefa Petráša, CSc. 
s realizáciou daného projektu.  

p. starosta odpovedal, že dnes sa stretol so zástupcom Slovak Telekomu p. Chovanom, vedia 
o tomto zámere, majú to prebrať s JUDr. Jozefom Petrášom, CSc., ktorý nesúhlasil 
s prekládkou stĺpu k hranici jeho pozemku.  Ďalej sa opýtal zástupcu spoločnosti, či 
neuvažujú do budúcna, že by obec prevzala do svojej správy uvedenú cestu.  

Ing. Krištoffy uviedol, že by požiadali o prevzatie komunikácie do správy obce, nakoľko noví 
obyvatelia budú platiť dane obci, komunikácia bude spĺňať všetky požadované parametre. 
Informoval, že v máji začnú prebiehať demolačné práce, odpad sa bude drviť klasicky, 
materiál bude zhodnotený. Oboznámili vlastníkov susedných nehnuteľností, že zhruba 1-2 
týždne bude zvýšená prašnosť v okolí.  



 
  

p. starosta dodal, že pozemok má výmeru 3066 m2. Bolo by dobré chodník odčleniť 
geometrickým plánom, zriadiť vecné bremeno len po dĺžke štyroch rodinných domov.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
Žiadosť Turmat s.r.o. o záväzné stanovisko so zriadením vecného bremena vedenia 
inžinierskych sietí a prístupovej komunikácie na pozemku vo vlastníctve obce parcelné číslo 
E – KN 1984 druh pozemku trvalý trávny porast, s výmerou 3366 m2, zapísanej na liste 
vlastníctva č. 3343 , vedenej Okresným úradom Martin, katastrálny odbor, v kat. úz. Sučany.  
za účelom napojenia budúcej výstavby 4 rodinných domovna pozemkoch CKN 1263, 1264, 
1265, 1266, k.ú. Sučany.  
II. schvaľuje 
Žiadosť Turmat s.r.o. o záväzné stanovisko so zriadením vecného bremena vedenia 
inžinierskych sietí a prístupovej komunikácie na pozemku vyčleneného geometrickým 
plánom z pozemku vo vlastníctve obce parcelné číslo E – KN 1984 druh pozemku trvalý 
trávny porast, s výmerou 3366 m2, zapísanej na liste vlastníctva č. 3343 , vedenej Okresným 
úradom Martin, katastrálny odbor, v kat. úz. Sučany za účelom napojenia budúcej výstavby 4 
rodinných domov na pozemkoch CKN 1263, 1264, 1265, 1266, k.ú. Sučany. 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

p. prednostka uviedla, že uznesenie je prejav vôle voči žiadateľovi. Je potrebné na najbližšie 
zasadnutie predložiť geometrický plán na schválenie. Toto stanovisko obecného zastupiteľstva 
je postačujúce pre územné konanie, pre kataster je potrebný vypracovaný geometrický plán 
a uznesenie, ktoré sa bude týkať konkrétnej geometrickým plánom vyčlenenej parcely.  

Žiadosť o odkúpenie pozemku – PMP Truck 

p. starosta uviedol, že spoločnosť PMP Truck podala žiadosť o odkúpenie pozemku parc. 
CKN 101/56 o výmere 1 755 m2 pre uskladnenie vecí po dopravných nehodách a na 
vybudovanie kotercov pre psy odchytené po dopravných nehodách. 

Diskusia: doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že sa jedná o priestor pri základnej škole, 
s ktorým územný plán uvažuje do budúcna s výstavbou IBV. Stavebná komisia odporúča 
zachovať pozemok v majetku obce a PMP Truck, s. r. o. predĺžiť nájom na dlhodobý. 
Podmienky nájmu budú upresnené v nájomnej zmluve. V prípade, že by sa v danej lokalite 
riešila výstavba IBV, vrakovisko a koterce pre psy nebudú vhodné v zástavbe rodinných 
domov. Stavebná komisia navrhuje preto dlhodobý nájom.  

JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia žiadosť prerokovala, vychádzala zo 
záverov stavebnej komisie. Nakoľko je plánovaná výstavba IBV, neodporúča pozemok 



 
  

predať. Odporúča dlhodobý prenájom na 25-30 rokov, kým tam nebude zástavba, nebude 
realizácia uvedeného zámeru nikomu vadiť.  

p. starosta ozrejmil, že v minulosti bola na predmetnom pozemku čistička odpadových vôd. 
V r. 2007 Turvod požiadal o zámenu pozemkov pri Plutve (vlastníctvo obce). V lokalite 
Plutva bolo potrebné umiestniť novú čerpaciu stanicu odpadových vôd, spoločnosť Turvod 
ponúkla obci priestor po ČOV. Pozemok bol súčasťou areálu bývalej ČOV Sučany, ktorú 
vlastnil SEVAK š. p. Žilina a naposledy Turčianska vodárenská spoločnosť a.s. Martin. Po 
vybudovaní kanalizácie v obciach Krpeľany, Turany, Turčianska Štiavnička a Sučany bola 
časť ČOV asanovaná a v ostatnej časti areálu bývalej ČOV bola vybudovaná prečerpávacia 
stanica odpadových vôd, ktorá ostáva naďalej funkčná. Pozemok do budúcna nebude 
využívaný vzhľadom k územnému plánu i osadeniu prečerpávacej stanice vzhľadom k tomu, 
že tam natekajú tu kaly z Dolného Turca, obec tam nemá prístup ani z jednej strany. 
Plánovaná IBV nie je schválená v územnom pláne, bola v návrhu. V tej časti sú aj ochranné 
zóny a priestory, kde IBV je dostatočne ďaleko od prečerpávaciej stanice. Do budúcna je 
možné využívať odchyt psov. Dnes pred treťou hodinou mu bol doručený mail, väčšina 
starostov sa obracia na martinský útulok s otázkou odchytu psov, čo nestíhajú zabezpečiť. 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH. uviedla, že sa nejedná o dlhodobé uskladnenie psov, ale 
o dočasné umiestnenie na 1-2 dni až týždeň. Pozemok nie je využiteľný  pre obec do budúcna. 
Navrhla v prípade jeho zveľadenia odpredaj.  

p. prednostka uviedla, že je na nakladanie s majetkom obce je potrebné pozerať na to, aký 
úžitok môže mať z toho obec Sučany, ako s ním môže podnikať, aký výnos z neho môže 
dostať, ako môže pozemkom pomôcť rozvoju územia. Ak je v návrhu územného plánu 
plánovaná výstavba individuálnej výstavby, na tento obecný pozemok nie je prístup a tento 
pozemok aj okolité pozemky sú v územnom pláne v súčasnosti aj v budúcnosti plánované ako 
občianska vybavenosť, je to okrajový pozemok pri trati. Je tam športovisko, Ranč Stará 
teheleň, základná škola 

Hlasovanie za schválenie umožnenia vystúpenia p. Slobodníka na zasadnutí: 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Peter Slobodník uviedol, že by chceli vybudovať technické zariadenie, aby autá po 
dopravných nehodách zatečené boli skryté. Zámerom nie je realizácia útulku, ale záchytných 
kotercov. Momentálne psy odchytené pri dopravných nehodách umiestňujú na hasičskej 
stanici. Je otázkou času, kedy sa príde p. Kolštrom, ako vlastník priľahlej nehnuteľnosti, 
sťažovať na obecný úrad. Uviedol, že je ťažké investovať, ak nemá pozemok vo vlastníctve. 
Na pozemku nie je možné realizovať žiadnu výstavbu,  nakoľko nie je možné robiť výkopové 
práce. Pod 10 cm ornicou sa nachádzajú káble, panely, siete krížom cez pozemok.  



 
  

JUDr. Miroslav Miert uviedol, že chápe dlhodobé riešenie podnikateľskej činnosti, ak má 
záujem investovať. V prípade dlhodobého prenájmu by bola stanovená rozumná výpovedná 
lehota. Ak z dlhodobého hľadiska obec uvažuje s výstavbou rodinných domov obyvateľov, 
bude mať príjem z daní, do budúcna by nebolo možné vziať toto rozhodnutie späť.  

p. Slobodník skonštatoval, že neuvažuje so zriadením vrakoviska. Jedná sa o uskladnenie 
vozidiel po smrteľných dopravných nehodách, vozidlá idú následne na stanicu technickej 
kontroly. Zriadenie vrakoviska vyžaduje špeciálne povolenie. Zámerom je len odparkovanie 
vozidiel na 24-48 hodín po dopravnej nehode.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 
Žiadosť spoločnosti PMP Truck s.r.o., IČO 52 439 453 o odkúpenie pozemku vo vlastníctve 
obce: CKN 101/56 o výmere 1755 m2, k.ú. Sučany. 
II. schvaľuje  
Žiadosť spoločnosti PMP Truck s.r.o., IČO 52 439 453 o odkúpenie pozemku CKN 101/56 
o výmere 1755 m2, k.ú. Sučany. 
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  
Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 4 (Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., JUDr. Miroslav Miert,  
Ing. Marián Dianovský) 
 
p. prednostka skonštatovala, že 29.6.2021 bude zasadať obecné zastupiteľstvo. Pätnásť dní 
pred zasadnutím obecného zastupiteľstva musí byť schválený zámer predaja.  

Hlavný kontrolór skonštatoval, že podľa zákona je potrebné schváliť zámer predaja a následne 
 jeho formu. 

p. prednostka dodala, že v zmysle § 9 ods. 2 sa schvaľuje spôsob prevodu vlastníctva. 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že Poľovníckemu združeniu sa schválil odpredaj z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa spočívajúci v ekonomických aktivitách. 

p. prednostka uviedla, že dôvod hodný osobitného zreteľa je objektívny, buď sa akceptuje 
alebo nie. Následne bude potrebné schváliť spôsob predaja aspoň v hrubých rysoch. 

Hlavný kontrolór skonštatoval, že zákon neustanovuje žiadnu formu osobitného zreteľa. Musí 
byť zdôvodnený osobitný zreteľ, miestne podmienky. 

p. prednostka uviedla, že zo skúseností obec pozemok dlhodobo nevyužíva, nájomca ho 
zveľadil, bude na ňom vykonávať verejno-prospešný účel. Pozemok nemá prístupovú cestu, 
čo ho znehodnocuje. 

Hlavný kontrolór uviedol, že zákon neustanovuje žiadnu formu dôvodu hodného osobitného 
zreteľa. Zákonodarca dal obecnému zastupiteľstvu možnosť riešenia, nakoľko pozná miestne 
pomery. Musí to byť zdôvodnené na základe miestnych podmienok. 



 
  

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že obecné zastupiteľstvo to musí starostlivo zdôvodniť, 
nakoľko je orgánom samosprávy a hospodári s verejnými financiami. 

p. prednostka uviedla, že obec pozemok dlhodobo neužíva, nemá preň žiadne využitie do 
budúcnosti. Nájomca pozemok zveľadil, bude na ňom uskutočňovať verejno-prospešný účel 
(starostlivosť o zvieratá). K pozemku nie je prístupová cesta, čo ho znehodnocuje. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 
Spôsob predaja pozemku vo vlastníctve obce: CKN 101/56 o výmere 1755 m2, k.ú. Sučany 
podľa § 9a ods. 8 písm. e) z. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je 
skutočnosť že obec tento pozemok nevyužíva, nemá pre neho využitie ani do budúcna, 
nájomca investoval do nehnuteľnosti, k nehnuteľnosti nie je prístupová cesta vo vlastníctve 
obce, žiadateľ vybuduje záchytné miesto pre psy. 
Za: 7 (Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  
Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 (Mgr. Gabriela Pecková, PhD., JUDr. Miroslav Miert,  
Ing. Marián Dianovský) 
Počas hlasovania chýbal doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 

Priestor pre verejnosť 

Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila p. Mária Skaličanová, byt. Ing. Kožucha 
22, Sučany, ktorá požiadala o doriešenie pokládky optického kábla pred jej domom, úpravu 
terénu. Uviedla, že počula, že si musí zabezpečiť dotiahnutie kábla do rodinného domu. 
Opýtala sa, či sa s pracovníkmi bude možné priamo na mieste dohodnúť na spôsobe 
prevedenia prác. 

p. starosta sa opýtal, či bola optická chránička dotiahnutá na hranicu jej pozemku alebo 
priamo k nehnuteľnosti. Skonštatoval, že nasledujúci deň príde doriešiť problém priamo na 
miesto. 

Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie 
tiarch na nehnuteľný majetok obce 

Žiadosť p. Pavla Brachňáka a Márie Brachňákovej, byt. Železničná 19, Sučany 
o odpredaj pozemku parc. č. KNC 1516/80 v k.ú. Sučany 

Jedná sa o odpredaj pozemku parc. č. KNC 1516/80 o výmere 96 m2 v k.ú. Sučany z dôvodu 
hodného osobitného zreteľa. Uvedený odpredaj bol prerokovaný stavebnou a ekonomickou 
komisiou s ich súhlasnými stanoviskami.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 



 
  

návrh na predaj pozemku: parc. č. KNC 1516/79, o výmere 96m2, druh pozemku orná pôda, 
k.ú. Sučany zapísanej na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do 
bezpodielového spoluvlastníctva manželov: Brachňák Pavel r. Hluchý a Mária Brachňáková r. 
Brachňáková, Železnična 1184/19, Sučany, PSČ 038 52, Slovensko za cenu 15,- Eur/m2, tj 
1.440,- Eur z dôvodu hodného osobitného zreteľa : nehnuteľnosti nie sú obcou využívané a 
žiadatelia o odkúpenie sú vlastníkmi priľahlej nehnuteľnosti parc. č. KNC 1516/80 a parc. č. 
KNC 1516/79 je ich prístupovou komunikáciou, na ktorej sú zrealizované inžinierske siete 
žiadateľov. 
II. schvaľuje  
predaj nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa v zmysle  § 9a ods. 
8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov, a to 
pozemku: parc. č. KNC 1516/79, o výmere 96m2, druh pozemku orná pôda, k.ú. Sučany 
zapísanej na liste vlastníctva číslo 1881 Okresného úradu Martin do bezpodielového 
spoluvlastníctva manželov: Brachňák Pavel r. Hluchý a Mária Brachňáková r. Brachňáková, 
Železnična 1184/19, Sučany, PSČ 038 52, Slovensko za cenu 15,- Eur/m2, tj 1.440,- Eur.  
Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že nehnuteľnosti nie sú obcou využívané 
a žiadatelia o odkúpenie sú vlastníkmi priľahlej nehnuteľnosti parc. č. KNC 1516/80 a parc. č. 
KNC 1516/79 je ich prístupovou komunikáciou, na ktorej sú zrealizované inžinierske siete 
žiadateľov. 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

Žiadosť spol. Elspol-SK, s.r.o., Sučany o zriadenie večného bremena – zahustenie 
trafostanice 

p. starosta informoval o doručenej žiadosti o zriadenie vecného bremena. 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že uvedenou žiadosťou sa zaoberala stavebná 
komisia.  Neodporúča bezodplatné zriadenie vecného bremena, jeho zriadenie je možné za 
jednorazovú odplatu. 

JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia taktiež nesúhlasí s bezodplatným 
zriadením vecného bremena, ale za jednorazovú odplatu.  

Hlasovanie za návrh uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Žiadosť ELSPOL-SK, s.r.o. o zriadenie  vecného bremena pre stavbu 12742 – Sučany – 
Kalinčiakova - Zahustenie trafostanice  
II. schvaľuje 
Žiadosť ELSPOL-SK, s.r.o. o zriadenie  vecného bremena pre stavbu 12742 – Sučany – 
Kalinčiakova - Zahustenie trafostanice  
Za: 0 
Proti: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert,  
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter 
Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Zdržal sa: 0 



 
  

Uznesenie nebolo schválené. 

Žiadosť p. Zuzany Drobkovej o odkúpenie pozemku 

p. starosta uviedol, že sa jedná o odpredaj pozemku, o ktorý mal záujem Mgr. Juraj Bella. 

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia odpredaj uvedeného 
pozemku neodporúča. 

JUDr. Miroslav Miert povedal, že ekonomická komisia vzhľadom na otvorenú otázku 
rekonštrukcie športového domu neodporúča žiadosti vyhovieť.  

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť Zuzany Drobkovej o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce KN-C 971/1,o výmere 
2.198m2 katastrálne územie Sučany.   
II. neschvaľuje 
Žiadosť Zuzany Drobkovej o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce KN-C 971/1,o výmere 
2.198m2 katastrálne územie Sučany. 
Za: 0 
Proti: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert,  
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter 
Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo schválené. 

Žiadosť Tenisového klubu v zastúpení p. Vrabcom 

p. starosta informoval, že dňa 7.4.2021 bola doručená žiadosť, ktorú podal Tenisový klub 
Sučany, zastúpený predsedom Vladimírom Vrabcom. Žiadajú schválenie bezplatné užívanie 
tenisovo-volejbalového areálu pri vodnej elektrárni Sučany formou výpožičky na dobu 
neurčitú z dôvodu investovania vlastných finančných prostriedkov. Uvedený areál užívajú tri 
desaťročia. Uviedol, že v minulosti bola uzavretá trojzmluva, obec v r. 2018 kupovala 
pozemky od elektrární. Túto zmluvu bude potrebné prepracovať, obec bude túto časť bude 
obec prenajímať.  

Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia navrhuje uzatvorenie 
nájomnej zmluvy s opciou na pokračovanie v nájme o dobu ďalších 5 rokov za podmienok 
riadnej starostlivosti a vypožičiavanie ihriska občanom. Podrobnosti budú upresnené 
v zmluve. Zároveň požaduje od tenisového klubu preukázanie výdavkov na údržbu vo výške  
1000 €/ rok (mimo brigádnických hodín). 

p. prednostka povedala, že pred obdobím pandémie COVID-19 boli určené podmienky 
využitia športoviska, občan môže využívať športovisko za zverejnených podmienok. V 
budúcnosti je možné využiť rezervačný systém, ktorý sa momentálne využíva na testovanie. 

JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia súhlasí s uzatvorením nájomnej 
zmluvy za stanovených podmienok.  



 
  

p. starosta povedal, že ak chcú výhodu pre občanov, aby si vedeli prenajať priestory bezplatne  
na základe rezervácie prostredníctvom rezervačného systému. 

p. Kyselica uviedol, že na Kurtoch pri Prefe sa stará on. Vyvstáva otázka, že ak sa majú 
priestory vypožičiavať občanom, kto to bude kontrolovať, aby nedošlo k zničeniu (napr. 
nosením kopačiek). Keď skončia, musia dať veci do poriadku. 

p. starosta povedal, že pre verejnosť je vyhradený čas 8,00-20,00 hod. podľa dohody so 
správcom, pre verejnosť platí jednotná cena 8 €/hod.  

p. Kyselica povedal, že ihrisko je potrebné pripraviť, pozametať antuku, natiahnuť sieť, 
vylajnovať a po skončení dať kurt do poriadku. 

p. prednostka dodala, že správca je určený, tenisový oddiel využíva kurt zadarmo, čo je skrytá 
dotácia, dostáva dotáciu od obce, energie. Majetok sa využíva na verejno-prospešný účel, 
preto je potrebné vyčleniť priestor pre verejnosť. 

p. Kyselica odpovedal, že je potrebné to usmerniť. Nemôže ísť skontrolovať odovzdanie 
predmetu výpožičky, keď je v práci. Kľúče môžu byť na obecnom úrade, občan si ich príde 
vziať, no je potrebné odkontrolovať v akom stave to je odovzdané. 

p. prednostka dodala, že hasiči sú správcami požičiavania multifunkčného ihriska. 

p. Kyselica povedal, že je jedna vec, že využívajú priestory zadarmo, druhá využívanie 
obyvateľmi Sučian. Povedal, že nesúhlasí so schválením žiadosti v znení, v akom ju podali.  

p. prednostka povedala, že v prípade prenájmu tretej osobe majú peniaze posunúť obci.  

Stavebná i ekonomická komisia súhlasí s prenájmom na 5 rokov s právom predĺženia 
o ďalších 5 rokov za podmienky starostlivosti o ihriská, investovania a požičiavania občanom. 

Hlavný kontrolór uviedol, že najskôr je potrebné schváliť zámer prenájmu majetku v zmysle 
zákona o hospodárení s majetkom obce, § 9a – dôvod hodný osobitného zreteľa.  

p. starosta dodal, že bližšie podmienky budú predmetom špecifikácie nasledujúceho 
zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

Hlasovanie za návrh uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť Tenisového klubu Sučany, IČO 17066565 zastúpeného predsedom Vladimírom 
Vrabcom o schválenie výpožičky tenisovo-volejbalového areálu pri vodnej elektrárni Sučany.  
II. schvaľuje 
Žiadosť Tenisového klubu Sučany, IČO 17066565 zastúpeného predsedom Vladimírom 
Vrabcom o schválenie výpožičky tenisovo-volejbalového areálu pri vodnej elektrárni Sučany 
na dobu neurčitú resp. 20 rokov s výpovednou lehotou 10r.  
Za: 0 



 
  

Proti: 9 (JUDr. Miroslav Miert, , MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, , doc. Ing. 
Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Zdržal sa: 2 (Mgr. Gabriela Pecková , Ľubomír Kyselica) 
Uznesenie nebolo schválené 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
schvaľuje  
zámer prenájmu tenisovo-volejbalového areálu pri vodnej elektrárni Sučany:  
a) šatne-sociálna budova súpisné číslo 788 na parcele KN C 1764/38 k.ú. Sučany, zapísanej na 
LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin  
b) prázdna vodáreň, v ktorej je zamurovaná studňa (slúžiaca na uloženie fúrikov, antuky, ...) 
na parcele KN C 1764/69 k.ú. Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom 
Martin  
c) unimobunka postavená na vodárni (slúžiaca na uloženie náradia, volejbalových stĺpov, 
lavičiek, stolov, ... počas a mimo sezóny) na parcele KN C 1764/69 k.ú. Sučany, zapísanej na 
LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin  
d) tri tenisové antukové kurty, oplotené, nachádzajúce sa na parcelách KN C 1764/51 a KN C 
1764/52 k.ú. Sučany, zapísaných na LV č. 1881, vedenom Okresným úradom Martin 
pre Tenisový klub Sučany, IČO 17066565 z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 
prenajímateľ je športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci 
Sučany na dobu 5 rokov s právom na predĺženie prenájmu o 5r.  za podmienok: 
- riadnej starostlivosti a funkčného ihriska  
- požičiavania ihriska občanom obce podla podmienok zmluvy 
- investovanie/údržba predmetu nájmu v min. výške 1000e/rok (nie práca) 

Za: 10 (JUDr. Miroslav Miert,  MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela  
Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 

Žiadosť spoločnosti AXIOMA, Senica 

p. starosta informoval, že spoločnosť Axioma rieši majetko-právne vysporiadanie pozemkov 
v k.ú. Sučany pre stavbu „Diaľnica D1 Dubná Skala – Turany“. Stavebná i ekonomická 
komisia doporučuje obecnému  zastupiteľstvu schváliť  uzatvorenie zmluvy a zriadenie 
vecného bremena v prospech Národnej diaľničnej spoločnosti. 
 
 
Hlasovanie za prijatie návrhu uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a zriadenie 
časovo neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Turčianska vodárenská 
spoločnosť, a.s. IČO: 36672084spočívajúcom v povinnosti strpieť v rozsahu vymedzenom 
geometrickým plánom č. 25/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 11877944, úradne 
overeného Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom pod č. G1 - 912/2019 dňa 
18.9.2019 (ďalej len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie práva 
uloženia vodovodu, práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby a ochranného pásma 
na KN-C par.č. 1708/10, KN-E parc.č. 4623/1, 4623/2 a na vyznačenie ochranného pásma 
vodovodu na KN-E parcele č. 4632/11 vo vyznačenom rozsahu pre SO 522-00 preložka 



 
  

vodovodu DN 200 v km 8,405 D1 za jednorázovu odplatu vo výške 524,48 Eur.  
II. schvaľuje 
Uzatvorenie zmluvy s Národnou diaľničnou spoločnosťou, a.s., IČO: 35 919 001 a zriadenie 
časovo neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Turčianska vodárenská 
spoločnosť, a.s. IČO: 36672084 spočívajúcom v povinnosti strpieť v rozsahu vymedzenom 
geometrickým plánom č. 25/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 11877944, úradne 
overeného Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom pod č. G1 - 912/2019 dňa 
18.9.2019 (ďalej len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie práva 
uloženia vodovodu, práva trvalého prístupu za účelom opravy a údržby a ochranného pásma 
na KN-C par.č. 1708/10, KN-E parc.č. 4623/1, 4623/2 a na vyznačenie ochranného pásma 
vodovodu na KN-E parcele č. 4632/11 vo vyznačenom rozsahu pre SO 522-00 preložka 
vodovodu DN 200 v km 8,405 D1 za jednorázovu odplatu vo výške 524,48 Eur. 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie návrhu uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Zriadenie časovo neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Národnej diaľničnej 
spoločnosti, a.s., IČO: 35 919 001 spočívajúcom v povinnosti strpieť v rozsahu vymedzenom 
geometrickým plánom č. 22/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 11877944, úradne 
overeného Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom pod č. G1 - 744/2019 dňa 
20.8.2019 (ďalej len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie 
ochranného pásma elektrického vedenia, práva uloženia elektrického vedenia a práva trvalého 
prístupu za účelom opravy a údržby vedenia na KN-E par. Č. 1715/304, 4632/11 a na 
vyznačenie ochranného pásma elektrického vedenia na KN-C par.č. 1713/4, 1715/1 a vstup 
osôb a vjazd vozdiel z dôvodu údržby, opráv a rekonštrukcie tejto inžinierskej siete za 
jednorázovu odplatu vo výške 2.098,52 Eur. 
II. schvaľuje 
Zriadenie časovo neobmedzeného vecného bremena in rem v prospech Národnej diaľničnej 
spoločnosti, a.s., IČO: 35 919 001 spočívajúcom v povinnosti strpieť v rozsahu vymedzenom 
geometrickým plánom č. 22/2019 vyhotoveným firmou Geodetika, IČO: 11877944, úradne 
overeného Okresným úradom Martin, katastrálnym odborom pod č. G1 - 744/2019 dňa 
20.8.2019 (ďalej len „Geometrický plán“) zriadenie vecného bremena na priznanie 
ochranného pásma elektrického vedenia, práva uloženia elektrického vedenia a práva trvalého 
prístupu za účelom opravy a údržby vedenia na KN-E par. Č. 1715/304, 4632/11 a na 
vyznačenie ochranného pásma elektrického vedenia na KN-C par.č. 1713/4, 1715/1 a vstup 
osôb a vjazd vozdiel z dôvodu údržby, opráv a rekonštrukcie tejto inžinierskej siete za 
jednorázovu odplatu vo výške 2.098,52 Eur. 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Petra Farkašová, Fučíkova 8 – vzdanie sa prideleného bytu 
 
p. starosta informoval, že p. Petra Farkašová sa písomne vzdala prideleného bytu, ktorý sa 
uvoľnil po p. Makovníkovi. O uvedený byt nemá záujem. 



 
  

 
Mgr. Róbert Kováč uviedol, že bytová komisia odporúča zrušiť uznesenie č. 22/2020. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
zrušenie uznesenia č. 22/2020 v časti “pridelenie jednoizbových bytov na ul. Tehelná 
nasledovne: - Tehelná 5, byt číslo 2 – pre Petru Farkašovú 
II. schvaľuje 
zrušenie uznesenia č. 22/2020 v časti “pridelenie jednoizbových bytov na ul. Tehelná 
nasledovne: - Tehelná 5, byt číslo 2 – pre Petru Farkašovú 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Návrh poradovníka nájomných bytov 
 
Mgr. Kováč uviedol, že bytová komisia spracovala návrh poradovníka nájomných bytov. 
 
p. Kyselica skonštatoval, že poradovník navrhuje prideliť z dvadsiatich bytov osem pre 
obyvateľov Sučian, zvyšných dvanásť pre obyvateľov s trvalým pobytom mimo územie obce. 
 
Mgr. Kováč uviedol, že pokiaľ nie sú doručené žiadosti, komisia nemá o čom rozhodnúť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
návrh na schválenie poradovníka na obecné nájomné byty na ul. Hradiská a Tehelná: 
 
Nájomné byty na ul. Hradiská 

Poradie Typ bytu Meno a priezvisko Adresa 
1. Garzónka Mohamed Emal Qazizada Zelená 37, Martin 
2. Garzónka  Alžbeta Brachňáková Železničná 19, Sučany 
 
1. Dvojizbový byt Mgr. Zuzana Bednáriková Mierová 1925/28, Sučany 
2. Dvojizbový byt Katarína Kudlová Ďanová 111, Ďanová 
3. Dvojizbový byt Zuzana Vargová Kafendova 8, Vrútky 
4. Dvojizbový byt Jozef Schneider Hradiská 27B/6 Sučany 
5. Dvojizbový byt Monika Konušová V. Zingora 28/4, Martin 
6.  Dvojizbový byt Pavol Valko M. Dulu 4929/24/26, 

Martin-Priekopa 
 
1. Trojizbový byt Adriana Tacelová Tehelná 1736/11, Sučany 
2. Trojizbový byt Katarína Kudlová Ďanová 111, Ďanová 
3. Trojizbový byt Zuzana Vargová Kafendova 8, Vrútky 
4.  Trojizbový byt Monika Konušová V. Zingora 28/4, Martin 

 

 



 
  

Nájomné byty na ul. Tehelná 

Poradie Typ bytu Meno a priezvisko Adresa 
1. Jednoizbový byt Mgr. Zuzana Bednáriková Mierová 1925/28, Sučany 
2.  Jednoizbový byt Adriana Tacelová Tehelná 1736/11, Sučany 
3. Jednoizbový byt Alžbeta Brachňáková Železničná 19, Sučany 
 
1. Trojizbový byt Jana Derfiňáková Jánošíkova 52/2, Sučany 
2. Trojizbový byt Katarína Kudlová Ďanová 111, Ďanová 
3. Trojizbový byt Zuzana Vargová Kafendova 8, Vrútky 
4. Trojizbový byt Monika Konušová V. Zingora 28/4, Martin 
 
II. schvaľuje 
poradovník na obecné nájomné byty na ul. Hradiská a Tehelná: 
 
Nájomné byty na ul. Hradiská 

Poradie Typ bytu Meno a priezvisko Adresa 
1. Garzónka Mohamed Emal Qazizada Zelená 37, Martin 
2. Garzónka  Alžbeta Brachňáková Železničná 19, Sučany 
 
1. Dvojizbový byt Mgr. Zuzana Bednáriková Mierová 1925/28, Sučany 
2. Dvojizbový byt Katarína Kudlová Ďanová 111, Ďanová 
3. Dvojizbový byt Zuzana Vargová Kafendova 8, Vrútky 
4. Dvojizbový byt Jozef Schneider Hradiská 27B/6 Sučany 
5. Dvojizbový byt Monika Konušová V. Zingora 28/4, Martin 
6.  Dvojizbový byt Pavol Valko M. Dulu 4929/24/26, 

Martin-Priekopa 
 
1. Trojizbový byt Adriana Tacelová Tehelná 1736/11, Sučany 
2. Trojizbový byt Katarína Kudlová Ďanová 111, Ďanová 
3. Trojizbový byt Zuzana Vargová Kafendova 8, Vrútky 
4.  Trojizbový byt Monika Konušová V. Zingora 28/4, Martin 
 
Nájomné byty na ul. Tehelná 

Poradie Typ bytu Meno a priezvisko Adresa 
1. Jednoizbový byt Mgr. Zuzana Bednáriková Mierová 1925/28, Sučany 
2.  Jednoizbový byt Adriana Tacelová Tehelná 1736/11, Sučany 
3. Jednoizbový byt Alžbeta Brachňáková Železničná 19, Sučany 
 
1. Trojizbový byt Jana Derfiňáková Jánošíkova 52/2, Sučany 
2. Trojizbový byt Katarína Kudlová Ďanová 111, Ďanová 
3. Trojizbový byt Zuzana Vargová Kafendova 8, Vrútky 
4. Trojizbový byt Monika Konušová V. Zingora 28/4, Martin 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 



 
  

 
Silencia, Martin - Žiadosť o prenájom priestorov Domu smútku 
 
p. starosta informoval o žiadosti na prenájom priestorov Domu smútku, nakoľko Mesto 
Martin plánuje do konca roka realizovať rekonštrukciu Domu smútku, potrebujú prenajať 
chladiace zariadenie. Žiadateľ pomôže pri realizácii obnovy fasády zakúpením farieb. Uhradí 
spotrebované energie, vodu, elektrinu. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej skonštatoval, že stavebná komisia súhlasí so schválením žiadosti. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia súhlasí so schválením žiadosti. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
žiadosť spol. Silencia, s.r.o. o prenájom priestorov (miestnosti pre chladiarenské zariadenia, 
dve priľahlé miestnosti a sociálne zariadenia) v Dome smútku, č.p. 1030, k.ú. Sučany.  
II. schvaľuje 
Zámer prenájmu priestorov (miestnosti pre chladiarenské zariadenia, dve priľahlé miestnosti a 
sociálne zariadenia) v Dome smútku, č.p. 1030, k.ú. Sučany pre spol. Silencia, s.r.o. za sumu 
nákupu fasádnych farieb na Dom smútku a opravu chladiarenskych zariadení v Dome smútku 
podľa § 9a ods. 9 písm. c) z. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa zveľadenia 
prenajímaného priestoru a spolupráce pri usporiadaní pohrebov.  
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (optika, rekonštrukcia 
komunikácií, chodníkov a priestoru okolo domu smútku, podpora opatrovateľskej 
služby, zateplenie BD Tehelná, MŠ Zvonček: rekonštrukcia sociálnych zariadení v 
budove A, rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, ÚPN-O ai.) 
 
Optická sieť Sučany 
 
p. starosta informoval o priebehu prác na optickej sieti v Sučanoch. Na spoločnom stretnutí  7. 
a 20. 4. 2021 so zástupcom spoločnosti Slovak Telekom ohľadom promptných realizačných 
prác na ul. Hlavná, Okále. Dohodli sa na týždennej báze budú prebiehať stretnutia. Ul. Hlavná 
je priechodná, pokračujú v prácach na natiahnutí optickej siete na ul. Kožucha, Sološenkova, 
gen. Svobodu, ul. Pionierska, kde je potrebné robiť práce pretlakom, nie prekopaním. Väčšinu 
prác už majú urobené. 
Z veľkej časti už majú výkop zasypaný, okrem ul. Gen. Svobodu. Ešte ul. Jilemnického ku 
trati – 150 m časť má menšie zdržanie. Výkopové práce postupujú podľa harmonogramu. 
Lokalita 29. augusta, Prefa boli zazmluvnené inou spoločnosťou, riešia spor súdnou cestou. 
Došlo k výmene vedenia realizačnej firmy.  Uviedol, že trvá na stavebnom dozore na 
realizované práce. Bude nasledovať realizácia prác na uliciach Štúrova, Hviezdoslavova, 
Hurbanova. Ulice 29. augusta a Prefa sú problematické, sú rozkopané pol roka, stále nie sú 
dané do pôvodného stavu. Povedal, že bude dobré zverejniť na stránke, v rozhlase, že 
v prípade problémov je potrebné kontaktovať kompetentnú osobu na tel. kontakte.  
Je potrebné, aby práce prebiehali plynule. Povrchová úprava chodníkov bude predmetom 
rokovania. Je potrebné realizovať chodníky v plnom profile zo zámkovej dlažby tam, kde sa 



 
  

v telese chodníka nachádzajú prípojky k nehnuteľnostiam, siete a to z dôvodu ich 
poruchovosti, pričom poukázal na štatistiku výskytu porúch vodovodu vedenom v chodníkoch 
v časti Okále. 
 
Dom smútku 
 
p. starosta informoval, že pred Domom smútku sa realizovala výmena dlažby a vybudoval sa 
chodník k židovskému cintorínu a ku krížu. Zrekonštruoval sa chodník na ul. hlavnej po ul. 1. 
mája, prebieha realizácia prác, chodník by mal byť zajtra ukončený. Vyspravia sa dažďové 
vpuste, ostatné práce, zaasfaltovanie po obrubník zrealizuje Slovenská správa ciest. 
Práce pri Dome smútku budú ukončené zajtra. Robili sa dažďové žľaby s odvodnením 
smerom k židovskému cintorínu, robili sa úpravy na šachty, aby bol priestor ucelený. 
Ponuky na asfaltový poter vychádzajú 10 tis. €. Nakoľko podkladom sú panely bola vybratá 
trvácnejšia je dlažba kvôli zimnej údržbe ťažšou technikou.  
 
p. Kyselica uviedol, že občania vnímajú realizáciu ciest a chodníkov. Ulica Československej 
armády sa začala realizovať, nie je dokončená. Opýtal sa, či sa neuvažuje s tým, že sa ulica 
dokončí. 
 
p. starosta uviedol, že obec má spracovaný harmonogram rekonštrukcie chodníkov a ciest. Je 
možné tento dokument opäť prerokovať, stanoviť priority. 
Uvedený výmol bol spôsobený pretlakom, nebol v požadovanej hĺbke, došlo k zdvihnutiu 
cesty. Čo sa týka chodníka na ul. Osloboditeľov, bol zrealizovaný v plnom profile, práce 
vykoná Slovak Telekom, položením asfaltu v plnom profile. 
Teraz by sa mala riešiť ul. Dukelských hrdinov, ktorá je frekventovaná spojnica ul. 
Komenského, Námestia, k Zbernému dvoru a Materskej škôlke, je v zlom stave s množstvom 
výtlkov. Harmonogram chodníkov a miestnych komunikácií je možné prerokovať, určiť 
dôležitosť jednotlivých bodov.  
 
Podpora opatrovateľskej služby 
 
p. starosta informoval, že je pripravovaná výzva na NFP. Je snahou obce využiť, aby 
opatrovateľky boli financované z NFP. Jej cieľom je podpora opatrovateľskej práce. 
V súčasnosti náklady na 5 opatrovateliek predstavujú 41 tis. € ročne. Uzávierka podania 
žiadostí je 21. 6. 2021. Z tejto výzvy je možné si uplatniť preplatenie mzdových výdavkov vo 
výške 741 € mesačne na zamestnanca.  
 
Miestna občianska poriadková služba (ďalej len MOPS) 
 
p. starosta informoval, že dnes sa informoval ohľadom uvedeného projektu u Splnomocnenca 
vlády SR pre rómsku komunitu. Výzva vyjde v júni pre nové obce i tie, ktoré sa zapojili do 
projektu v minulosti na základe spracovaného rómskeho atlasu. Ide o využitie prostriedkov 
Európskej únie.  
 
p. prednostka uviedla, že jednou z kontrolných otázok kontroly Najvyššieho kontrolného 
úradu na opatrovateľskú službu bola i tá, či sa obec zapája do výziev o poskytnutie 
nenávratných finančných prostriedkov. V súčasnosti nie sú ešte výzvy zverejnené, preto sa 
presne nevedia ich podmienky, mali by vychádzať z minulých výziev. 
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. navrhla prijať 2 ľudí namiesto 4 členov MOPS a znížiť 
spoluúčasť obce z 10% na 5%. 



 
  

 
Zateplenie bytových domov Tehelná ul. 5, 7, 9, 11 
 
p. starosta informoval, že predbežná cena na vypracovanie projektovej dokumentácie 
zateplenie bude stáť 6 tis. € Skonštatoval, že komisia životného prostredia navrhuje nezapojiť 
sa do projektu a pokračovať s výmenou okien v podkroví. 
 
Materská škola 
 
p. starosta informoval, že Regionálny úrad verejného zdravotníctva vytkol závady v Materskej 
škole. Bolo dohodnuté, že etapovite sa odstránia závady, urobí sa rekonštrukcia sociálnych 
zariadení a podláh v budovách A a B Materskej školy. Pracuje sa na projektovej dokumentácii 
zateplenia a výmeny kotlov.  
 
Rekonštrukcia sociálnych zariadení Základnej školy 
 
p. starosta informoval, že realizácia prác bola ukončená. Poskytnuté finančné prostriedky na 
odstránenie závad vo výške 50 tis. € bolo potrebné minúť do konca marca a následne 
zdokladovať do konca apríla. 
 
Územný plán obce 
 
p. starosta informoval, že dňa 27. 4. 2021 sa uskutoční rokovanie s piatimi účastníkmi, 
ktorých pripomienkam obec v rámci územného plánu nevyhovela. 
 
Merače rýchlosti 
 
p. starosta informoval, že boli získané všetky vyjadrenia dotknutých orgánov. Merače 
rýchlosti budú nainštalované pri podchode ku škole v smere od Turian a v smere od Martina 
(cca 100 m od cintorína). 
 
Grant Nadácie Kia pre materskú školu 
 
p. starosta informoval o získaní grantu vo výške 4 tis. € so spoluúčasťou obce vo výške 500 €. 
Zrealizuje sa kryté pieskovisko, bude potrebné zabezpečiť piesok. 
 
Oprava miestnej komunikácie – Dukelských hrdinov 
 
p. starosta informoval, že predbežný odhad nákladov na obnovu asfalto-betónového krytu v 
plnom profile miestnej komunikácie predstavuje 57 700 €. 
 
Žiadosť Ing. Fúčelu, Sučany – Slnečné Hrabiny 
 
p. starosta informoval, že 27. 4. 2021 sa uskutoční výkon štátneho stavebného dohľadu. 
 
p. Kyselica skonštatoval, že v základnej škole sa urobil veľký objem prác na rekonštrukcii 
podláh a schodov. Dodal, že zadnú bránu areálu základnej školy je potrebné uzavrieť, 
nakoľko dochádza k jeho poškodzovaniu. 
 
p. starosta odpovedal, že je potrebné dohodnúť, kto realizáciu prác zaplatí. Oslovil p. 
Slobodníka  na zabezpečenie prác na uzavretí areálu a osadením meračov rýchlosti. 



 
  

 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. poďakoval za realizáciu chodníka pri hlavnej ceste i pri Dome 
smútku.  
 
Ing. Marián Dianovský požiadal o opravu rozpadávajúcich sa soklov starého plota pred 
Domom smútku. 
 
p. starosta uviedol, že je potrebná rekonštrukcia priestorov oproti  domu smútku, pri starom 
ihrisku. Uvažuje o výsadbe aleje z platanov za finančné prostriedky náhradnej výsadby 
výrubu na Plutve. Je potrebné urobiť súvislý chodník na 1,5 m vzhľadom na vykonávanie 
zimnej údržby. 
 
Ing. Marián Dianovský navrhol osloviť niekoho za účelom obnovy židovského cintorína.  
 
p. starosta odpovedal, že minulý rok sa ozvala pani, ktorá nafotila celý židovský cintorín. 
Uvažuje sa so zriadením pamätnej tabule, urobí sa chodník, vstup do židovského cintorína zo 
zámkovej dlažby.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optická sieť, rekonštrukcia 
komunikácií, chodníkov a priestoru okolo domu smútku, podpora opatrovateľskej služby, 
zateplenie BD Tehelná, MŠ Zvonček: rekonštrukcia sociálnych zariadení v budove A, 
rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, MOPS, ÚPN-O ai.) 
II. berie na vedomie 
Informáciu o projektoch a realizácií investičných zámerov v obci (optická sieť, rekonštrukcia 
komunikácií, chodníkov a priestoru okolo domu smútku, podpora opatrovateľskej služby, 
zateplenie BD Tehelná, MŠ Zvonček: rekonštrukcia sociálnych zariadení v budove A, 
rekonštrukcia podláh v ZŠ SNP, ÚPN-O, MOPS ai.) 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Podanie žiadosti o poskytnutie predloženie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok 
na projekt podpory opatrovateľskej služby 
II. schvaľuje 
- Podanie žiadosti o predloženie žiadosti o dotáciu/ nenávratný finančný príspevok na 

projekt podpory opatrovateľskej služby, pričom ciele projektu sú v súlade s platným 
programom rozvoja obce; 

- zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel 
medzi celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, 
vrátane prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie 
projektu, v prípade, že takáto situácia bude relevantná v maximálnej  výške do 3.000,- 
Eur. 

Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 



 
  

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt s názvom: Miestna občianska 
poriadková služba Sučany 
II. schvaľuje: 
predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok na projekt s názvom: Miestna občianska 
poriadková služba Sučany na sprostredkovateľský orgán, pričom ciele projektu sú v súlade s 
platným programom rozvoja obce; 
zabezpečenie povinného spolufinancovania projektu vo výške max 5%  z celkových 
oprávnených výdavkov; 
zabezpečenie financovania neoprávnených výdavkov projektu predstavujúcich rozdiel medzi 
celkovými výdavkami projektu a celkovými oprávnenými výdavkami projektu, vrátane 
prípadných neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, v prípade, 
že takáto situácia bude relevantná v maximálnej sume 3000 Eur. 
Za: 10 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert,  
Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (MUDr. Iveta Trnovská, MPH.) 
 
 
Záverečný účet obce 
 
p. starosta informoval, že materiál obdržali prítomní elektronicky. Jeho základom bol rozpočet 
obce na r. 2020, ktorý obec vypracovala v zmysle zákona. Hospodárenie obce sa riadilo v 
zmysle schváleného rozpočtu, ktorý bol schválený obecným zastupiteľstvom dňa 12.12.2019 
uznesením č. 218/2019. Zmeny nastali celkom 6-krát, prítomní materiál obdržali vrátane 
správy hlavného kontrolóra. 
 
p. Kyselica skonštatoval, že pohľadávky na dani z nehnuteľností predstavujú 97 800 € 
a 67 500 € na komunálnom odpade. Opýtal sa hlavného kontrolóra, či nedoplatky narastajú a 
tlačíme pred sebou,  či aj iné obce majú problémy v takom rozsahu. 
 
Hlavný kontrolór uviedol, že postup je taký, že po nezaplatení poplatku nasleduje prvá 
a druhá výzva, následne sa podá exekúcia poplatku.  
 
p. Kyselica povedal, že je potrebné riešiť nedoplatky na poplatkoch.  
 
p. starosta uviedol, že bude zverejnený zoznam dlžníkov. U Agromajetku Sučany je 
dohodnutý splátkový kalendár na sumu 8 793,30 €. Najväčšími dlžníkmi je Kalitek, Prefa 
Sučany SK, Prefa Sučany, s.r.o., a Prefa Sučany, a. s., celkom v sume celkom 85 610 €. 
 
p. prednostka doplnila, že Prefa-SK je v konkurznom konaní, spoločnosť Kalitek je 
v reštrukturalizácii, pohľadávky sú prihlásené. Vyslovene tieto spoločnosti sú dlžné obci viac 
ako 60 tis. €. 
Na drobnom komunálnom odpade sú nedoplatky vo výške 57 tis. €, pričom nedoplatok 
fyzických osôb narástol za minulé roky. Nedoplatky sú od dlžníkov určitej zložky 



 
  

obyvateľstva sú nevymožiteľné. Obec pri riešení prenájmu zahŕňa tieto nedoplatky do 
splátkových kalendárov v prípade, že niečo žiadajú od obce. 
Momentálne Ing. Bobčeková, p. Kostolánská sa telefonicky kontaktujú dlžníkov zo zoznamu, 
kde je pravdepodobné zaplatenie nedoplatku. Následne bude zverejnený zoznam dlžníkov 
k 31.12. predchádzajúceho roka s aktuálnym znením, kedy občan bude po zaplatení zo 
zoznamu vymazaný. 
 
p. prednostka uviedla, že v r. 2012, 2013 sa exekuovalo externe. Pohľadávky spadli medzi 
staré exekúcie, náklady na ne predstavovali 7 500 €. V súčasnosti sa exekúcie riešia 
zamestnancom úradu. 
 
p. starosta povedal, že je možné pristupovať sankciami aj k prideľovaniu bytov 
nedpredĺžením nájmu tým, ktorí nemajú vyrovnané nedoplatky.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že rómskym obyvateľom pri Váhu sa pristaví veľkokapacitný kontajner, 
jeho odvoz zaplatia všetci občania. Keď chcú kontajner odviezť, nech sa zložia sami.  
Dodal, že veľa stavieb sa postavilo bez povolenia  (altánky, garáže). Požiadal o vykonávanie 
kontroly, aby sa z uvedených stavieb začala platiť daň. 
Podotkol, že v dobe, keď mala obec zriadenú obecnú políciu, platili občania daň aj v prípade 
skladovania dreva na verejných priestranstvách. Na Partizánskej 24 je postavený rodinný 
dom, čierna stavba. 
 
p. starosta odpovedal, že pokiaľ pán poslanec vie o čiernych stavbách, nech ich konkrétne 
vymenuje, prípadne ako predseda bytovej komisie dá podnet. Starosta navrhol hľadať 
spoločné riešenia pri odstraňovaní odpadov vzniknutých v uvedenej lokalite.  
 
 
Záverečný účet obce a výsledok hospodárenia 
 
p. starosta informoval, že obec hospodárila s výsledkom hospodárenia s celkovým prebytkom 
513 227,14 €, ktorý bude použitý na tvorbu rezervného fondu. 
 
Hlavný kontrolór uviedol, že v súlade so zákonom odporúča obecnému zastupiteľstvu 
schváliť návrh záverečného účtu a výsledok hospodárenia bez výhrad. 
 
JUDr. Miroslav Miert uviedol, že ekonomická komisia odporúča schváliť návrh záverečného 
účtu za r. 2020. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
Záverečný účet obce Sučany za rok 2020 v zložení: 
- Plnenie príjmov a čerpanie výdavkov rozpočtu obce Sučany za rok 2020 
- Tvorba a použitie peňažných fondov 
- Návrh na finančné usporiadanie výsledkov hospodárenia obce k 31.12.2020 
- Bilancia aktív a pasív 
- Prehľad o stave a vývoji dlhu 
- Prehľad o záložnom práve na majetku obce k 31.12.2020 
- Prehľad o majetku obce k 31.12.2020 
- Prehľad o poskytnutých dotáciách z rozpočtu obce za rok 2020 v členení podľa jednotlivých 
príjemcov 
- Hodnotiaca správa o plnení programového rozpočtu 



 
  

II. schvaľuje 
a/ Záverečný účet obce Sučany za rok 2020 a  celoročné  hospodárenie  obce za rok 2020 bez  
    výhrad 
b/ výsledok hospodárenia obce za rok 2020 v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona č. 
583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  t.j. z bežného a kapitálového rozpočtu   
- prebytok vo výške 691 643,60a po odpočítaní účelových prostriedkov zo štátneho rozpočtu 
vo výške 178 416,46 € 
c/ celkový prebytok  rozpočtového hospodárenia zistený v zmysle § 10 ods. 3 písm. a) a b) 
zákona č. 583/2004 Z. z.o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov  vo výške 513 227,14 € 
d/ odvod do rezervného fondu obce z celkového prebytku hospodárenia v zmysle § 15 ods. 4 
zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov vo výške 513 227,14 €. 
III. berie na vedomie 
Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zmena rozpočtu obce na r. 2021 
 
p. starosta informoval o návrhu zmien rozpočtu obce. Uvažuje sa so zmenami v položkách. 
Navrhuje sa presun 5 tis. € z položky Sučiansky ples na Verejnú zeleň, nakoľko ples sa 
nekonal.  
Presun z Rozvoja obce na palivá a mazivá a Servus, údržba, opravy vzhľadom k náročnejšej 
zimnej údržbe  na položku Pohonné hmoty – zimná údržba vo výške 2 tis. €. Vzhľadom k 
potrebe zakúpenia počítača hasičom, Navýšenie položky Výpočtová technika OHZ o 500 €, o 
ktoré bude ponížená položka Prevádzkové stroje, prístroje. Z položky Údržba svetelnej 
križovatky bude presunutých 500 € na položku Všeobecný materiál – komunikácie. 
V kapitálových výdavkoch je premietnutá spoluúčasť v projekte nadácie KIA na domček so 
šmýkačkou v sume 500 €, ktoré budú presunuté z položky Výpočtová technika.  
Čo sa týka celkového prebytku hospodárenia, do rezervného fondu sa odkladajú finančné 
prostriedky na doplnenie do celkovej výšky 180 tis. € na súdny spor so spol. Sagacita, 
finančné prostriedky v rámci rekonštrukcie ul. Fatranská, 70 tis. na prípadný spor so spol. 
Soar a.s. a 270.000 Eur na údržbu miestnych komunikácií. 
Odporúča sa použitie finančných prostriedkov tento rok na údržbu chodníkov a ciest – 
chodníky Okále – gen. Svobodu, Kostrova, ul. Sološenkova, Pionierska. Uvažuje sa s 
rekonštrukciou miestnej komunikácie Dukelských hrdinov.  
Chýbajú finančné prostriedky na rekonštrukciu sociálnych zariadení budovy A materskej 
školy vo výške 6 tis. €. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebná komisia podporuje použitie časti 
rezervného fondu na rekonštrukciu komunikácií a chodníkov. 
 
JUDr. Miroslav Miert skonštatoval, že ekonomická komisia doporučuje návrh zmeny 
rozpočtu schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 



 
  

I. prerokovalo návrh na zmenu rozpočtu na r. 2021 
Bežné výdavky: 
Sučiansky ples    V 637002 01.1.1  41 -   5 000,00 
Všeobecný materiál – verejná zeleň  V 633006 05.1.0  41 +  5 000,00 
Palivo, mazivá, oleje – rozvoj obce  V 634001 01.1.1  41 -   1 000,00 
Servis, údržba, opravy    V 634002 06.4.0  41 -   1 000,00 
Pohonné hmoty – zimná údržba  V 634001 04.5.1  41 +  2 000,00 
Výpočtová technika OHZ   V 633002 03.2.0  41 +     500,00 
Prevádzkové stroje, prístroje   V 633004 03.2.0  41 -      500,00 
Všeobecný materiál – komunikácie  V 633006 04.5.1  41 +     500,00 
Údržba svetelnej križovatky   V 635006 04.5.1  41 -      500,00 
 
Kapitálové výdavky: 
MŠ – Domček so šmýkačkou (KIA)  V 713004 09.1.1.1 41 +     500,00       
Výpočtová technika    V 713002 01.1.1  41 -      500,00 
 
Použitie prebytku hospodárenia: 
Finančné operácie: 
Použitie rezervného fondu   P 454001   46       +336 000,00 
Bežné výdavky:(podľa Z 67/2020, §36, ods.2) 
Údržba miestnych komunikácií  V 635006 04.5.1  46       +270 000,00 
Kapitálové výdavky: 
Rekonštrukcia ulice Dukelských hrdinov V 717002 04.5.1  46 +60 000,00 
Rekonštrukcia soc.zariadení MŠ  V 717002 09.1.1.1 46 +  6 000,00 

 
II. schvaľuje zmenu rozpočtu na r. 2021 
Bežné výdavky: 
Sučiansky ples    V 637002 01.1.1  41 -   5 000,00 
Všeobecný materiál – verejná zeleň  V 633006 05.1.0  41 +  5 000,00 
Palivo, mazivá, oleje – rozvoj obce  V 634001 01.1.1  41 -   1 000,00 
Servis, údržba, opravy    V 634002 06.4.0  41 -   1 000,00 
Pohonné hmoty – zimná údržba  V 634001 04.5.1  41 +  2 000,00 
Výpočtová technika OHZ   V 633002 03.2.0  41 +     500,00 
Prevádzkové stroje, prístroje   V 633004 03.2.0  41 -      500,00 
Všeobecný materiál – komunikácie  V 633006 04.5.1  41 +     500,00 
Údržba svetelnej križovatky   V 635006 04.5.1  41 -      500,00 
 
Kapitálové výdavky: 
MŠ – Domček so šmýkačkou (KIA)  V 713004 09.1.1.1 41 +     500,00       
Výpočtová technika    V 713002 01.1.1  41 -      500,00 
 
Použitie prebytku hospodárenia: 
Finančné operácie: 
Použitie rezervného fondu   P 454001  46                   +336 000,00 
Bežné výdavky:(podľa Z 67/2020, §36, ods.2) 
Údržba miestnych komunikácií  V 635006 04.5.1 46                   +270 000,00 
Kapitálové výdavky: 
Rekonštrukcia ulice Dukelských hrdinov V 717002 04.5.1  46 +60 000,00 
Rekonštrukcia soc.zariadení MŠ  V 717002 09.1.1.1 46 +  6 000,00 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  



 
  

Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Žiadosť reklamného štúdia Gryf, s.r.o. o dočasné zníženie nájomného za prenájom 
pozemkov na reklamné stavby 
 
p. starosta skonštatoval, že uvedená žiadosť bola prerokovaná stavebnou a ekonomickou 
komisiou s tým, že obe neodporúčajú obecnému zastupiteľstvu dočasné zníženie nájomného 
za prenájom pozemkov schváliť.  
 
Hlasovanie za návrh uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Žiadosť reklamného štúdia GRYF s.r.o. o dočasné zníženie nájomného za prenájom 
pozemkov na reklamné stavby (pri Športovom dome 2 ks). 
II. schvaľuje 
Žiadosť reklamného štúdia GRYF s.r.o. o dočasné zníženie nájomného za prenájom 
pozemkov na reklamné stavby (pri Športovom dome 2 ks). 
Za: 0 
Proti: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert,  
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter  
Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Zdržal sa: 0 
Uznesenie nebolo schválené.  
 
Žiadosť spoločnosti Prefa Property o schválenie splátkového kalendára 
 
p. starosta skonštatoval, že ekonomická komisia doporučuje žiadosti vyhovieť.  
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť spoločnosti PREFA Property, a.s. o schválenie splátkového kalendára ku dani 
z nehnuteľností, Rozhodnutie č.249/2021, v celkovej výške 61 418,44 €. 
II. schvaľuje  
Žiadosť spoločnosti PREFA Property, a.s. o schválenie splátkového kalendára ku dani 
z nehnuteľností, Rozhodnutie č.249/2021, v celkovej výške 61 418,44 € nasledovne: 
Splátka do 30.04.2021 vo výške 13 000,00 € 
Splátka do 30.06.2021 vo výške 13 000,00 € 
Splátka do 31.07.2021 vo výške 13 000,00 € 
Splátka do 30.09.2021 vo výške 13 000,00 € 
Splátka do 30.11.2021 vo výške 9 418,44 € 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
Žiadosť Rím.-kat. cirkvi o schválenie dotácie na letný tábor pre deti 
 



 
  

p. starosta uviedol, že Rím.-kat. cirkev žiada o poskytnutie 700 € na zakúpenie tričiek s erbom 
obce a úhradu časti nákladov na stravovanie počas letného tábora detí.  
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi farnosť Sučany z rozpočtu obce Sučany o dotáciu z rozpočtu 
obce vo výške 700,00 € na pokrytie nákladov na letný tábor pre deti, a to zakúpenie tričiek 
s erbom obce Sučany a časti nákladov na stravovanie. 
II. schvaľuje 
žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi farnosť Sučany z rozpočtu obce Sučany o dotáciu z rozpočtu 
obce vo výške 700,00 € na pokrytie nákladov na letný tábor pre deti, a to zakúpenie tričiek 
s erbom obce Sučany a časti nákladov na stravovanie. 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

Hlavný kontrolór obce  
 

p. starosta uviedol, že hlavný kontrolór obce požiadal o schválenie výkonu podnikateľskej činnosti 
s tým, že doklady boli doložené už vo výberovom konaní na hlavného kontrolóra. 

Hlavný kontrolór uviedol, že má sa za to, že keď prebehla voľba hlavného kontrolóra, obecné 
zastupiteľstvo vzalo túto informáciu na vedomie.  

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že komisia verejného poriadku mala túto informáciu, došlo 
k opomenutiu danej skutočnosti.  

Ekonomická komisia i komisia verejného poriadku doporučili obecnému zastupiteľstvu schváliť 
súhlas s vykonávaním podnikateľskej činnosti hlavného kontrolóra. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť hlavného kontrolóra obce o udelenie súhlasu s podnikaním a vykonávaním inej 
zárobkovej činnosti a s členstvom v riadiacich, kontrolných alebo dozorných orgánov 
právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť 
II. schvaľuje  
Žiadosť hlavného kontrolóra obce o udelenie súhlasu s podnikaním a vykonávaním inej 
zárobkovej činnosti a s členstvom v riadiacich, kontrolných alebo dozorných orgánov 
právnických osôb, ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť. 
Za: 10 (JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr. Iveta Trnovská, 
MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela 
Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
berie na vedomie 
Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu: 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  



 
  

Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správy za rok 2020 
 
Správa referátu životného prostredia 
 
p. starosta konštatoval, že predmetná správa bola prítomným zaslaná elektronicky. Komisia 
životného prostredia ju doporučuje schváliť.  
 
Správa o odpadoch 
 
p. starosta konštatoval, že predmetná správa bola prítomným zaslaná elektronicky. Komisia 
životného prostredia ju doporučuje schváliť.  
 
Správa o činnosti stavebného referátu 
 
p. starosta konštatoval, že predmetná správa bola prítomným zaslaná elektronicky. Komisia 
stavebná ju doporučuje schváliť.  
 
Správa o činnosti TSP a TP  
 
p. starosta konštatoval, že predmetná správa bola prítomným zaslaná elektronicky. Komisia 
verejného poriadku ju doporučuje schváliť.  
 
Správa o činnosti Komunitného centra  
 
p. starosta konštatoval, že predmetná správa bola prítomným zaslaná elektronicky. Komisia 
verejného poriadku ju doporučuje schváliť.  
 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH. požiadala, aby sa pracovníčky komunitného centra a terénnej 
sociálnej práce zúčastnili rokovania sociálnej komisie, nakoľko nie je skonsolidovaná ich 
náplň činnosti a prepojenie na sociálny referát.  
 
Správa o bezpečnostnej situácii v obci  
 
p. starosta informoval, že uvedená správa bola prerokovaná komisiou verejného poriadku bez 
prítomnosti príslušníka OO PZ SR Sučany.  
 
Správa o činnosti DHZO 
 
p. starosta informoval, že uvedenú správu prerokovala komisia verejného poriadku. Zaoberala 
sa využitím Miestnej občianskej poriadkovej služby na zabezpečenie verejného poriadku ako 
aj otázkou opätovného obnovenia obecnej polície.  
 
Správa o kultúrnej činnosti 
 



 
  

p. starosta skonštatoval, že sú obmedzené možnosti činnosti kultúrnej komisie vzhľadom 
k pandemickej situácii COVID-19. Uskutoční sa stavanie mája v spolupráci s DHZO za 
sprísnených hygienických podmienok.  
Uviedol, že Dni Milana Hodžu sú plánované v dňoch 22.-27.6.2021. Vzhľadom k pandémii je 
možné, že sa zrealizujú tak ako minulý rok za účasti 6 osôb. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Správy za rok 2020: správa referátu životného prostredia, správa o odpadoch, správa o 
činnosti stavebného referátu, správa o činnosti TSP a TP, správa o činnosti Komunitného 
centra, správa o bezpečnostnej situácii v obci, správa o činnosti DHZO, Správu o kultúrnej 
činnosti vykonávanej referentom kultúry za rok 2020 
II. berie na vedomie 
Správy za rok 2020: správa referátu životného prostredia, správa o odpadoch, správa o 
činnosti stavebného referátu, správa o činnosti TSP a TP, správa o činnosti Komunitného 
centra, správa o bezpečnostnej situácii v obci, správa o činnosti DHZO, Správu o kultúrnej 
činnosti vykonávanej referentom kultúry za rok 2020 
Za: 10 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica, Mgr. Gabriela 
Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal Ing. Marián Dianovský. 
 
Správy z komisií OZ 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. informoval o činnosti stavebnej komisie, ktorá prerokovala: 
žiadosť Ing. Lukáša Bujňáka o vydanie súhlasu s vedením elektrickej prípojky ku záhradnej 
chatke na pozemku 1919/4 ku Sučany.  Stavebná komisia neodporúča viesť elektrickú 
prípojku vzdušným vedením zo stĺpu verejného osvetlenia, nemá však námietky k uloženiu 
vedenia na pozemky vo vlastníctve obce. Stavebník si musí predmetnú vec vyriešiť 
s distribútorom a prevádzkovateľom NN siete.  
Ďalej sa komisia zaoberala cenovými ponukami na opravu chodníkov v časti obce Okále. 
Komisia súhlasí s použitím betónovej dlažby v danej lokalite z dôvodu častých porúch na 
vodovodnom potrubí. Oprava bude realizovaná v spolupráci so Slovak Telekom. 

Komisia riešila predpokladanú cenu na opravu asfaltového povrchu ul. Dukelských 
hrdinov (57 704 € vrátane DPH),  komisia odporúča využiť odfrézovaný materiál na ulici 
Stará teheleň. Taktiež odporúča riešiť odvodnenie cesty vybudovaním vsakovacích vpustí na 
dažďovú vodu v zelených pásoch. 

Ďalej sa komisia zaoberala zámerom obce obstarať projektovú dokumentáciu na zateplenie 
4xBD na ulici Tehelná komisia konštatuje, že považuje za vhodnejšie postupnú výmenu 
strešných okien. 
Komisia rokovala o  nezáujme užívateľa pozemku  KN 294/16 ku Sučany (na ulici 
Moyzesova) odkúpiť ho do vlastníctva za cenu 15 €/m2. Komisia odporúča ponúknuť 
prenájom predmetného pozemku terajšiemu užívateľovi,  alebo ponúknuť ho  do užívania 
južnému susedovi. 
Komisia sa zaoberala pozemkom KN 1379/2 ku Sučany, ktorý vlastní obec Sučany 
v podielovom spoluvlastníctve: Spoluvlastníci nemajú záujem o odkúpenie podielu od obce 



 
  

z dôvodu, že pozemok nie je prístupný z verejného priestranstva. Dali súhlas na ponúknutie 
pozemku iným susedom spolu s ich podielom. 
 
Mgr. Róbert Kováč informoval o činnosti komisie bytovej a životného prostredia. Komisia sa 
zaoberala neplatičmi v nájomných bytoch. Požiadala Ing. Hríba o vyčíslenie nedoplatkov na 
nájomnom. Navrhla ukončenie nájmu s p. Molnárom a p. Cickom.  
Informoval, že komisia vykonala kontrolu nájomných bytov na ul. Tehelnej za účelom 
preverenia, či sú uvedené byty využívané na účel nájmu. V prípade, že to tak nie je, nebude 
nájomcom predĺžená nájomná zmluva. 
Ďalej sa komisia životného prostredia zaoberala výsadbou s p. Podolákom, Správou 
o odpadoch a poradovníkom na byty. 

p. Kyselica sa opýtal, ako je možné dospieť k tomu, že niekto dĺži obci na nájomnom 1 800 €, 
keď v nájomnej zmluve je to ošetrené. 

Mgr. Kováč odpovedal, že dlh sa nabaľuje tým, že nájomca raz nájomné zaplatí, druhýkrát 
nie. Obec bude musieť pristúpiť k opatreniu, ukončeniu nájmu.  

p. starosta skonštatoval, že je potrebné pozrieť nájomné byty, v akom stave reálne sú. 

Mgr. Kováč skonštatoval, že niektoré byty nie sú skutočne obývané. 

MUDr. Iveta Trnovská informovala o činnosti komisie sociálno-zdravotnej. Informovala, že 
sa zmenil príspevok na stravu. Komisia sa zaoberala p. Makovníkom a p. Huličiarom. 

Informovala, že p. Facuna, p. Prevor a p. Kľučka sa po zime vrátili naspäť zo zariadenia 
Dobrý Pastier, o.z. Kláštor pod Znievom.  

Komisia ďalej riešila zanedbávanie školskej dochádzky, dávky v hmotnej núdzi. Ďalej 
prerokovali zakúpenie troj-mesačného balenia vitamínových balíčkov pre lekárov a zdravotné 
sestry v dôchodkovom veku, opatrovateľky, zamestnancov terénnej sociálnej práce, hasičov, 
zberného dvora v cene 10 €/osoba. 

p. starosta odpovedal, že sa spracováva zoznam, doposiaľ to zrealizované nebolo. Ďalej 
informoval o podaní žiadosti na základe výzvy Žilinského samosprávneho kraja na zakúpenie 
germicídnych žiaričov a čističky vzduchu v objeme 2 700 €. V prípade, že obec nebude 
úspešná, môžu sa zakúpiť z rozpočtu obce. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo v Sučanoch 
I. prerokovalo 
žiadosti o jednorazové a mimoriadne dávky v hmotnej núdzi nasledovne:  
1. Vladimír Holko –      návrh  100,- € 
2. Nataša Čonková –      návrh    50,- € 
3. Elena Cunová –          návrh  100,- € 
4. Ondrej Pečit  -            návrh    50,- € /preplatenie bločkov od liekov 
II. schvaľuje  
1. Vladimír Holko –      100,- € 
2. Nataša Čonková –    50,- € 



 
  

3. Elena Cunová –       100,- € 
4. Ondrej Pečit  -          50,- € /preplatenie bločkov od liekov 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
JUDr. Miroslav Miert informoval o činnosti ekonomickej komisie. Uvedená problematika 
bola prerokovaná už v priebehu programu. Ďalej informoval o návrhu p. Samuela Skokňu na 
realizáciu „Komunitnej záhrady“, sadu ovocných stromov. Komisia prerokovala návrh 
pripravovaných kultúrnych akcií. Navrhol, aby sa opravili fasády rodinných domov na 
námestí obce, ktoré nie sú vo vlastníctve obce, farebným náterom, čo by podľa neho 
predstavovalo minimálne finančné náklady pre obec a zlepšilo celkový vzhľad námestia.  
Ďalej informoval, že zomrel člen ekonomickej komisie Ing. Ondrej Blizniak, ktorého prínos je 
nenahraditeľný, nakoľko to bol človek veľmi nápomocný komisii. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh p. Mierta na voľbu Lenky Žuchovej za člena ekonomickej komisie od 1.5.2021 
II. schvaľuje  
Lenku Žuchovú za člena ekonomickej komisie od 1.5.2021. 
Za: 10 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert,  
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter  
Belica, Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbala Mgr. Veronika Ďaďová. 

JUDr. Mgr. Peter Belica informoval o činnosti komisie verejného poriadku, ktorá sa zaoberala 
zanedbávaním povinnej školskej dochádzky, Miestnou občianskou poriadkovou službou 
a Správou OO PZ SR. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo   
Návrh komisie VP dôsledne podávať informácie o zanedbávaní povinnej školskej dochádzky 
zo strany ZŠ pre TSP a následné dôsledné navštevovanie predmetných rodín zo strany TSP, 
kde dochádza zanedbávaniu povinnej školskej dochádzky. 
II. schvaľuje 
Dôsledne podávať informácie o zanedbávaní povinnej školskej dochádzky zo strany ZŠ pre 
TSP a následné dôsledné navštevovanie predmetných rodín zo strany TSP, kde dochádza 
zanedbávaniu povinnej školskej dochádzky. 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo   
správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
II. berie na vedomie 



 
  

správy z činnosti komisií OcZ obce Sučany 
Za: 11 (JUDr. Miroslav Miert, Ľubomír Kyselica, MUDr. Richard Koyš, Martin Giert, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Marián Dianovský, Mgr. Róbert Kováč,  JUDr. Mgr. Peter Belica,  
Mgr. Gabriela Pecková, doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Veronika Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 

R ô z n e 

Diskusia: p. Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica, Ing. Marián Dianovský 

p. Ľubomír Kyselica uviedol, že pri kruhovom objazde za Ústavom na výkon trestu odňatia 
slobody pre mladistvých  sú nové prístrešky bezdomovcov. Požiadal o riešenie nepovolených 
stavieb, aby v lokalite nevznikla nová osada. 

p. starosta odpovedal, že dnes boli uvedenú problematiku prešetriť Ing. Bednáriková a Ing. 
Korčeková. 

p. Ľubomír Kyselica uviedol, že na výjazde z obce smerom na Turčiansku Štiavničku na Maru 
bola stavebným úradom povoľovaná výstavba ubytovne. Namiesto toho boli postavené 
minimálne dva rodinné domy.  

p. starosta povedal, že projektová dokumentácia, i rozhodnutie bolo vydané na využitie stavby 
na účel ubytovne. Stavebný úrad bude objekt kolaudovať ako ubytovňu. 

p. Ľubomír Kyselica požiadal o pomoc obce pri riešení petície obyvateľov z ul. Štiavnická 
cesta ohľadom napojenia na verejnú kanalizáciu. 

p. starosta odpovedal, že spol. Turvod Martin zasielala výzvy všetkým občanom, ozvali sa mu 
občania z ul. Štiavnická cesta. Spoločnosť Turvod reflektovala na požiadavku obce, oslovila 
všetkých občanov, ktorí nie sú napojení na verejnú kanalizáciu. Pred polrokom tam robili 
prieskum merania výšok uloženia verejnej kanalizácie a prípojok rodinných domov, teda či je 
možné napojenie gravitačnej kanalizácie. Do mája 2021 môže obec podať požiadavku ako 
akcionár na požiadavku realizácie tejto časti. Túto možnosť obec využije na vypracovanie 
projektovej dokumentácie. Turvod má materiálne a technické možnosti na riešenie danej časti. 

p. Ľubomír Kyselica sa opýtal, či Futbalový oddiel Tatran Sučany zúčtoval dotáciu 
poskytnutú v r. 2020. 

p. starosta odpovedal, že myslí, že uvedená dotácia bol zúčtovaná. 

Ing. Marián Dianovský sa opýtal, aké boli celkové náklady na testovanie COVID-19. 

p. starosta odpovedal, že celkové refundované náklady Okresnému úradu Martin 
predstavovali 71 905 €, štát uhrádza náklady do 2 týždňov. Obci je refundovaných 5 € na 
každý vykonaný test.  Obec uzatvorila zmluvu s ďalším Mobilným odberovým miestom, 
nakoľko predchádzajúcej spoločnosti uplynula licencia.  



 
  

Ing. Dianovský sa opýtal, kedy bude zriadené detské ihrisko v Slnečných Hrabinách 
vzhľadom k pribúdajúcemu počtu nových rodinných domov mladých rodín. 

p. starosta odpovedal, že bola podaná žiadosť o grant. Na uvedenú žiadosť doposiaľ nebola 
doručená odpoveď, žiadosť bude MPSVaR vyhodnocovaná v júni 2021. Obec zatiaľ nebude 
riešiť výstavbu detského ihriska z vlastných zdrojov. Nie je zatiaľ schválený územný plán 
obce. 

p. prednostka uviedla, že bola podaná žiadosť o grant, pozemok je vo vlastníctve spoločnosti 
Mate, čo obec vyriešila zmluvou o výpožičke. Čaká sa na schválenie územného plánu, aby 
bolo možné tam začať stavať a následne bude riešené ihrisko.  

Ing. Marián Dianovský naniesol požiadavku občanov z rodinných domov nad tenisovými 
kurtami, ul. Budovateľská, o odpratanie kopy orezaných konárov. 

p. starosta odpovedal, že tieto konáre sú umiestnené na súkromnom pozemku.  

Ing. Dianovský požiadal o výmenu zastávok v Hrabinách, ktoré sú zničené vandalizmom, 
mládežou. 

p. starosta odpovedal, že v tomto smere doposiaľ nebola podaná žiadna pripomienka občanov. 

JUDr. Mgr. Peter Belica uviedol, že vďaka pandémii sa upravil zákon o obecnom zriadení, 
riešia sa dotknuté práva občanov na informácie. Navrhol, aby obecné zastupiteľstvo nemohlo 
robiť živé alebo záznamové vysielanie rokovaní obecného zastupiteľstva. 

p. starosta informoval o zabezpečovaní testovania COVID-19. Obec získava 5 € na test, 
z ktorých 3,50 € sa uhrádza Mobilnému odberovému miestu. Celkovo sa pretestuje 1100 – 
1200 občanov za víkend. Poďakoval MUDr. Richardovi Koyšovi za poskytnutie 500 ks 
respirátorov a hasičom za poskytnutie 20 tis. ks rúšok, z ktorých občania obdržali po 4 ks pri 
testovaní.  

Následne p. starosta informoval o zabezpečovaní sčítania obyvateľov. Uviedol, že termín a 
program Dní Milana Hodžu bude stanovený v spolupráci so Slovenskou akadémiou vied. 

p. prednostka informovala, že čo sa týka odpadov, sú  preplnené smetné nádoby so 
separovaným zberom. Tieto argumenty boli použité k žiadosti s ENVI-Packom, aby navýšili 
počty smetných nádob a zvýšili frekvenciu vývozu. Po prepočte však vychádzajú minimálne 
štandardy zberu podľa vyhlášky. Cieľom vyhlášky má byť však zabezpečenie triedeného 
zberu, čo evidentne zabezpečené nie je. Obec sa bude snažiť navýšiť frekvenciu. Envi-pack 
vyváža odpad 1 x mesačne, postačovalo by 10x v roku. Každý druhý týždeň by odpad 
odvážali hasiči, čo by predstavovalo personálne náklady.  

Množstevný zber prekračuje hranicu 50 % vytriedenosti, čo zvyšuje poplatok za skládkovanie 
odpadu. Občania sa cítia nedocenení, že odpad separujú a zároveň sa zvyšujú poplatky. 



 
  

Sťažujú sa na rovnakú výšku poplatku oproti občanom, ktorí neseparujú. Požiadala o návrhy, 
pripomienky ako riešiť situáciu.  

Doc. Ing. Vladimír Bulej uviedol, že snahou Európskej únie je eliminovať komunálny odpad, 
a separovať 80 % odpadu. 

MUDr. Iveta Trnovská, MPH. požiadala v zmysle GDPR, aby p. Miháliková vyhľadala 
bezpríspevkových darcov krvi, aby títo mohli byť obcou ocenení.  

JUDr. Mgr. Peter Belica poďakoval MUDr. Koyšovi v mene občanov za prínosný článok o 
očkovaní uverejnený v Sučianskych zvestiach. 

Interpelácie 
 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť, poprial 
prítomným pevné zdravie a veľa síl a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
          
 
 

........................................ 
                                Viera Jašeková   
                                   zapisovateľka                                  
 
 
 
 
  …………….......................................            .............................................. 

                 MUDr. Iveta Trnovská, MPH.              Mgr. Róbert Kováč 
                               overovateľ                    overovateľ 
 
 
 
 
                              ........................................    ........................................
            Mgr. Eva Belicová                   Martin Rybár 
   prednostka OcÚ             starosta obce 
 

 
 
 
 
 



 
  

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany 

konaného dňa 20. 04. 2021 v sále Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár    -   starosta obce 
      2.   Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová   
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert   
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
10. Mgr. Gabriela Pecková   
11. Martin Giert  

 
 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 
 

 

 


